

Title (en)

Installation for transmission of electric energy with at least one underground, high voltage conduit

Title (de)

Anlage zur Übertragung elektrischer Energie mit mindestens einem unterirdisch verlegten, hochspannungsführenden Stromleiter

Title (fr)

Installation pour la transmission d'énergie électrique avec au moins un conduit enterré à haute tension

Publication

EP 0774818 A2 19970521 (DE)

Application

EP 96810746 A 19961107

Priority

DE 19542595 A 19951115

Abstract (en)

The installation has at least one buried conductor (8) in a pipe (101) filled with an insulating gas to form a gas insulated cable (1). The gas insulated cable has at least two buried sections (11,12) which can be linked at an externally accessible assembly point (5). The assembly point can be a network node or a substation and include an electrical link between the two buried sections and can include equipment (7) for supplying at least one of the buried sections with a cooling medium. The cooling medium can be air or water.

Abstract (de)

Die Anlage dient der Übertragung elektrischer Energie in Ballungszentren. Sie weist eine gasisolierte Leitung (1) mit mindestens einem in einem isoliergasgefüllten Rohr (101) angeordneten, hochspannungsführenden Stromleiter (8) auf. Die gasisolierte Leitung (1) enthält mindestens zwei unterirdisch verlegte Leitungsabschnitte (11, 12), welche an einer von aussen zugänglichen Montagestelle (5) miteinander in Wirkverbindung bringbar sind. Eine solche Anlage zeichnet sich durch hohe Verfügbarkeit aus, ist leicht zu warten und kann in einem Verfahren hergestellt werden, bei dem eine Beeinträchtigung der Infrastruktur des die Anlage aufnehmenden Ballungsraums weitgehend vermieden wird. <IMAGE>

IPC 1-7

H02G 5/10

IPC 8 full level

H02G 15/24 (2006.01); **H02G 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H02G 5/10 (2013.01 - EP US)

Cited by

FR2998426A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FI FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0774818 A2 19970521; **EP 0774818 A3 19990224**; BR 9605588 A 19990615; CA 2186190 A1 19970516; DE 19542595 A1 19970522; JP H09219920 A 19970819; PL 316895 A1 19970526; US 5860768 A 19990119

DOCDB simple family (application)

EP 96810746 A 19961107; BR 9605588 A 19961114; CA 2186190 A 19960923; DE 19542595 A 19951115; JP 30310696 A 19961114; PL 31689596 A 19961108; US 71656296 A 19960918